
Zápisnica 
zasadania obecného zastupiteľstva, konaného dňa 10.12.2020 v zasadačke Obecného úradu v 

Bystričke. 

 
Prítomní :    Zdenka Maršalová, starostka obce  
                      Viliam Lučanský 
                      Ing. Rastislav Košút 
                      Ing. Martin Matula 
                      Ing. Marek Korbeľ 
                      Ing. Peter Rendek 
                      Ing. Igor Malko 
                      Mgr. Elena Pospíšilová 
                      - prezenčná listina (príloha č. 1) 
 
Ostatní prítomní  
 
1. Otvorenie  

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bystričke otvorila a viedla Zdenka Maršalová, 
starostka obce. V úvode privítala poslancov obecného zastupiteľstva a skonštatovala, že všetci 
poslanci sú prítomní a Obecné zastupiteľstvo v Bystričke je spôsobilé rokovať a uznášať sa. 
Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom doručený spolu s 
pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva.  
 

Program: 

 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Kontrola uznesení 
5. Rozpočtové opatrenie č. XIII, XIV, XV /2020 
6. Plán práce hl. kontrolóra  na I. polrok 2021 
7. Návrh rozpočtu na roky 2021,2022,2023 bez programovej štruktúry 
8. VZN č.8/2020 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa MŠ, žiaka školských 

zariadení so sídlom na území obce Bystrička a záujmovú činnosť detí s trvalým pobytom 
v obci Bystrička  

9. VZN č.7/2020 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady 

10. Správa nezávislého auditora z overovania riadnej individuálnej účtovnej závierky 
a výročnej správy obce Bystrička 

11.  Doplnok č.1 k tarife dopravcu pre prepravu cestujúcich a batožín v mestskej verejnej 
autobusovej doprave Martin, Vrútky 

12. Správa finančnej komisie  
13. Plán práce OZ na rok 2021 
14.  Došlá korešpondencia, rôzne 
15.  Diskusia 
16. Záver 
 



 

 

2-3.  Určenie členov návrhovej komisie,overovateľov zápisnice a schválenie programu. 
     Návrhová komisia: Ing. Košút , Ing. Rendek a Mgr. Pospíšilová 
     Overovatelia zápisnice: Ing. Matula, Ing. Korbeľ 
Poslanci schválili návrhovú komisiu, overovateľov aj program jednohlasne. 
 
4. Kontrola uznesení 
Starostka :   skonštatovala, že nebolo uložené žiadne uznesenie 
 
5. Rozpočtové opatrenie č. XIII, XIV, XV /2020 
Materiály poslanci dostali (príloha č.2 ),  
Diskusia: 
Ing. Tureková – opatrenie č. XIII sa dáva len na vedomie – dostali sme peniaze na ZŠ a úpravy    
                            v ostatných položkách. 
                          - opatrenie č. XIV – na vedomie – zaúčtovanie preplatenie testovania 
                          - opatrenie č. XV – sa schvaľuje – pokyny na zateplenie budovy  
 
Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
6. Plán práce hl. kontrolóra  na I. polrok 2021 
Starostka – materiál dostali  ( príloha č. 3) 
Bez diskusie 
 
7. Návrh rozpočtu na roky 2021, 2022, 2023 
Starostka – materiál (príloha č. 4 ) dostali. Otvára diskusiu: 
Ing. Tureková –podala odborné stanovisko k viacročnému rozpočtu ( príloha č.5 ) je to  
                            potrebné, každý rok sa to schvaľuje  
Bez diskusie 
Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
8 VZN č.8/2020 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa MŠ, žiaka školských 
zariadení so sídlom na území obce Bystrička a záujmovú činnosť detí s trvalým pobytom v obci 
Bystrička  
Starostka – materiál  (príloha č. 6 ) poslanci dostali. 
Diskusia: 
Ing. Košút – treba to schváliť a zistiť či sú nejaké dotácie. Preverí to. 
Ing. Tureková – toto VZN sa dá meniť aj v priebehu roka 
Hlasovanie  
Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
9. VZN č.7/2020 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady 
Starostka –, dáva pripomienku a pozmeňovací návrh (príloha č. 7 ) kde sú zapracované , 
pokuty za priestupok pre toho, kto uloží odpad na iné miesto ako miesto určené obcou. 
Diskusia: 
Ing. Košút – pracovníci obce budú chodiť kontrolovať zloženie komunálneho odpadu ? 



Starostka – obec objedná aspoň 2 x do roka špeciálnu firmu na to špecializovanú, ktorá tento 
odpad skontroluje. 
Ing. Košút – prečo sa poplatok za stavebný odpad zdvihol 3 x ? 
Starostka – Firma Brantner si určila túto sumu a my nemáme inú možnosť výberu. 
Ing. Malko – stále ostáva možnosť 500 kg na domácnosť vyviesť bezplatne ? 
Starostka – áno ale to sa netýka stavebného odpadu, ale veľkorozmerného.   
Hlasovanie za VZN upravené pripomienkou 
Za: 5    Proti: 2 (Mgr. Pospíšilová, Ing. Košút)    Zdržal sa: 0 
 
10. Správa nezávislého auditora z overovania riadnej individuálnej účtovnej závierky a výročnej 
správy obce Bystrička 
Starostka –materiál dostali  ( príloha č. 8 ). 
Ing. Tureková prečítala záver správy auditora, ktorý potvrdil, že účtuje sa správne a podľa  
aktuálnych zákonov. 
Poslanci zobrali správu na vedomie. 
 
11. Doplnok č.1 k tarife dopravcu pre prepravu cestujúcich a batožín v mestskej verejnej 
autobusovej doprave Martin, Vrútky 
Starostka –materiál dostali  ( príloha č. 9 ). 
Diskusia: 
Ing. Malko – dúfa, že už bude nový dopravca 
Starostka – z dôvodu iniciatívy mesta Martin, ktoré navrhuje, aby sa veková hranica na 
uplatnenie zľavnených lístkov znížila z 65 rokov na 62 rokov otvára diskusiu. 
p. Lučanský – to znamená, že bude väčšia strata a my ako obec budeme viac doplácať? 
Hlasovanie za tento návrh – zníženie vekovej hranice  
Za: 2 Mgr. Pospíšilová, Ing. Matula    Proti: 2 (p. Lučanský, Ing. Košút)    Zdržal sa: 3 
 
12. Správa finančnej komisie  
Podal p. Lučanský – príloha č. 10 
Bez diskusie, poslanci zobrali na vedomie 
 
13. Plán práce OZ na rok 2021 
Poslanci materiál dostali – príloha č. 11 
Bez diskusie. 
Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
14. Došlá korešpondencia, rôzne 
Starostka : 
- do materiálov dostali návrh zmluvy o odbere kuchynského odpadu s firmou P.M.Diesel, s.r.o. 
Príloha č. 12 
Otvára diskusiu: 
Ing. Malko – aký je rozdiel medzi ponukou od Brantneru ? 
Starostka – nespĺňajú naše podmienky na nádoby, a keď si finančne porovnala , firma Diesel 
bola lacnejšia. 
Starostka požiadala poslancov, aby vo svojich obvodoch robili osvetu, aby upozorňovali ľudí, že 
do konca februára treba doložiť prehlásenie o kompostovaní kuchynského odpadu inak nebudú 



mať úľavu na poplatku, ale aj to, že sa to bude kontrolovať a v prípade porušenia uplatňovať 
pokuty. 
Ing. Tureková – nemáme zaistené to, že do nádob umiestnených pre obyvateľov, ktorí nebudú 
kompostovať a platiť zvýšený poplatok  budú hádzať odpad aj ostatní obyvatelia. 
 
Starostka – žiadosť ZUŠ–ky (príloha č. 13) o odpustenie nájmu z dôvodu, že nevyužívali priestory 
a fungovali v distančnej forme. 
Diskusia: 
Starostka odporúča odpustiť s tým, že v budúcnosti nám môžu zabezpečiť na akciách 
usporiadaných obcou kultúrny program. 
Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
  
Starostka – treba porozmýšľať čo s konármi. Minulý rok bol problém so štiepkovaním 
a zlikvidovaním konárov. Už nechce, aby sa to skladovalo na močidlách. 
Ing. Malko – čo keby sa to raz do týždňa zvážalo. 
Starostka – nemáme na to štiepkovač, ktorý by čerstvé konáre bez problému zoštiepkoval.  
Treba ľudí upozorniť, že konáre treba vyviesť na Brantner, kde ich zoberú zadarmo. 
Poslanci majú zistiť aké možnosti by pripadali do úvahy a na budúcom zastupiteľstve to ešte 
preberú.   
 
15. Diskusia 
Ing. Matula – ako Hrnčírik a doplnok ÚP ? 
Starostka – zmluvy sú urobené všetky náklady si uhradí on sám 
 
Ing. Košút – v areáli školy by sa mali obrezať a upraviť staré ovocné stromy 
                  -  vyčistiť zanesený kanál 
                   - zatvárať veľkú bránu 
 
Starostka – to všetko je v kompetencii riaditeľky ZŠ. 
 
 
 
 
V  prípade nejasností, ako aj celá diskusia  je na doloženom zvukovom zázname. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

Prezenčná listina 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 

dňa 10.12.2020 v zasadačke Obecného úradu v 
Bystričke. 

 
 
Prítomní :   
 
Zdenka Maršalová 
.................................................................................... 
Viliam Lučanský 
..................................................................................... 
Ing. Igor Malko 
....................................................................................... 
Ing. Rastislav Košút 
..................................................................................... 
Ing. Martin Matula 
...................................................................................... 
Ing. Marek Korbeľ 
..................................................................................... 
Mgr. Elena Pospíšilová 
...................................................................................... 
Ing. Peter Rendek 
...................................................................................... 
Ing. Jaroslava Tureková 



...................................................................................... 


